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PROTOKÓŁ  

zebrania wiejskiego sołectwa Karwia,  

które odbyło się 4 marca 2020 r.,  

w Szkole Podstawowej w Karwi. 

 

Porządek zebrania: 

1. Otwarcie zebrania przez Sołtysa. 

Sołtys – p. Marek Pieczonko, otworzył zebranie i powitał mieszkańców i gości: Burmistrza 

Władysławowa p. Romana Kużel, Wiceburmistrza Władysławowa p. Kamila Pach, 

przedstawicieli Policji, Zastępcę Komendanta Straży Miejskiej we Władysławowie.  

2. Stwierdzenie prawomocności zebrania. 

Sołtys poinformował, że dla ważności zebrania powinno w nim uczestniczyć co najmniej 

10% mieszkańców – w I terminie o godz. 17:30 nie spełniono wymogu ważności. II termin 

określony jest na 15 min po pierwszym terminie, jeśli w zebraniu uczestniczy co najmniej 30 

mieszkańców. Zgodnie z listą obecności (stanowiącą Załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

– 47 mieszkańców) rozpoczęto zebranie w II terminie.  

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

4. Sprawozdanie Sołtysa z działalności Rady Sołeckiej za 2019 r. 

Sołtys przestawił sprawozdanie (stanowiące Załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

5. Informacja Burmistrza Władysławowa o realizacji dotychczasowych przedsięwzięć 

oraz planach rozwoju Gminy na przyszłe lata. 

Burmistrz Władysławowa poinformował przybyłych na spotkanie mieszkańców Karwi  

w temacie planowanych do realizacji na terenie Gminy Władysławowo przedsięwziąć 

inwestycyjnych: 

✓ Oświetlenie ul. Ks. Lewińskiego (z funduszu sołeckiego); 

✓ Ul. Wojska Polskiego – od stycznia tego roku jest drogą gminną. W budżecie 

zabezpieczono 80 tys. zł na projekt. Po przetargu okazało się, że trzeba dołożyć 40 

tys. zł. Na najbliższej sesji zostanie podjęta uchwała dotycząca przeniesienia 

środków  

z rezerwy. Przetarg wygrała ta sama firma która już robiła projekt ul. Wojska 

Polskiego dla Starostwa, zrealizowany ma być do końca 2020 r. Następnie będzie 

kosztorys, dzięki któremu będzie można określić dalsze etapy pracy. Poprzedni 

kosztorys opiewał na kwotę 6 mln. Starostwo podjęło Uchwałę, że dołoży  

do inwestycji ok 2 mln; 

✓ Oświetlenie na ul. Kolorowej; 

✓ Ul. Nadbałtycka – ułożono płyty yomby; 

✓ Odnoga ul. Kopernika – zostanie zastosowana specustawa; 

✓ Droga Wojewódzka nr 215 – została wyremontowana na odcinku o długości 5 km. 

Projekt jest opiniowany, po wszystkich uzgodnieniach uzyskane zostanie pozwolenie 

na budowę, następnie w porozumieniu z Urzędem Wojewódzkim zostanie podjęta 

decyzja, kiedy i jakie odcinki będą realizowane; 
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✓ Ścieżka rowerowa – w tym roku realizowany jest II odcinek od ul. Uzdrowiskowej  

w J. Górze do rzeki Czarna Wda na granicy J. Góry i Ostrowa. W tym roku planowane 

jest ogłoszenie przetargu na kolejny odcinek do ul. Plażowej w Ostrowie. W tym roku 

zaprojektowana zostanie „odnoga” ścieżki rowerowej od Ostrowa do Karwi;  

✓ Projekt „Kajakiem przez Pomorze” w związku z brakiem wykonawcy w roku 2019, 

zostanie zrealizowany do sezonu letniego 2020 roku; 

✓ Na dzierżawę plaży odbył się przetarg w którym wyłoniono dwa podmioty, które 

będą tam prowadzić działalność gospodarczą w uzgodnieniu z gminą; 

 

6. Wnioski i zapytania. 

 

Sołtys Marek Pieczonko wyszedł z propozycją aby podczas projektowania ul. Wojska 

Polskiego, wkomponować ścieżkę rowerową – ul. Relaksowa – ul. Mokra-ul. Zimowa 

– ul. Letnia i będzie się łączyć z ul. Kopernika. 

Pytanie mieszkańca: ile średnio w sezonie letnim przebywa turystów w Karwi  

i Ostrowie? 

Odpowiedź Burmistrza: Obiektywną miarą jest zużycie wody i ścieki – można 

wyliczyć średnią. 

 Pytanie mieszkańca: Czy ul. Tęczowa będzie robiona? 

Odpowiedź Burmistrza: Po realizacji ul. Wojska Polskie w planie jest ul. Rybaków 

wraz z odnogami. 

Pytanie mieszkańca: Wykonanie palisady przy rzeczce Czarna Wda? 

Odpowiedź Burmistrza: Pytanie do Urzędu Morskiego. 

Pytanie mieszkańca: Prośba o wsparcie przy realizacji inwestycji Przystani? 

Odpowiedź Burmistrza: Wiele instytucji ma na to wpływ i w związku z tym trudno 

się porozumieć. 

Pytanie mieszkańca: Czy po wczorajszym spotkaniu z mieszkańcami Ostrowa 

zrezygnuje Pan z projektu „Kajakiem przez Pomorze? 

Odpowiedź Burmistrza: Nie. 

Pytanie mieszkańca: Czy będzie połączenie ul. Relaksowej z ul. Mokrą? 

Odpowiedź Burmistrza: Musi być także zastosowany tryb specustawy, w tym roku 

temat postaramy się wyjaśnić. 

Pytanie mieszkańca: Czy są plany budowy remizy strażackiej? 

Odpowiedź Burmistrza: W pierwszej kolejności ul. Wojska Polskiego i ul. Rybaków,  

a następnie mieszkańcy zadecydują co jest najważniejsze.   

Pytanie mieszkańca: Czy będzie światłowód? 

Odpowiedź Burmistrza: Zadanie nie jest realizowane przez Gminę. 

Była też prośba mieszkanki ul. Kolorowej o więcej zieleni. 
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7. Zakończenie zebrania. 

Burmistrz podziękował za udział w spotkaniu i sołtys zakończył spotkanie. 

 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 

 

Sporządziła: 

Monika Stencel-Kansy 


